

Speaker 2017

Jean-Christophe Finidori

.POST Product Development and
Marketing Expert UPU



Jean-Christophe Finidori hat einen MSc in Verhaltensökonomie und einen Post-Graduate Abschluss in E-Medien. Er ist Teil des .POST Team an der UPU, einer UN-Einrichtung in Bern (Schweiz) und arbeitete zuvor im new gTLD Programm bei ICANN. Er hat jahrelange Erfahrung in der Web-Industrie und ist bekannt für seine Publikationen wie Marketing direct sur internet (Direct Marketing on the Internet) und Lexique Internet (ein Internet Glossary). Er wurde von der Commercial Science Academy in Frankreich geehrt.

Jean-Christophe Finidori holds an MSc in Organizational Behaviour and a post-graduate degree in Electronic Media. He is part of the .POST team at the Universal Postal Union, a specialized UN agency located in Berne (Switzerland). Previously, he worked on the new gTLD programme at ICANN. He has a strong professional record in the web industry and is known for publications such as Marketing direct sur internet (Direct Marketing on the Internet) and Lexique Internet (an Internet Glossary). He was honoured by the Commercial Science Academy in France.

Das Forum von
DENIC, nic.at und SWITCH

... **Domain**
pulse